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Abstract (en)
1. A method of making thin slabs moulded with a network reinforcement (3), said reinforcement being formed by a plane network of long-limbed
elements, of high mechanical strength and of a density substantially equal or smaller than that of the material constituent of the plate (1), the
reinforcement (3) being placed on the moulded plate with the material of said plate still in the plastic state, and driven into it, characterized in that the
reinforcement network (3) is driven in by a presser (16) forming a plane network of spaced apart ridges (17, 18).

Abstract (fr)
La présente invention concerne la fabrication de plaques minces moulées avec armature constituée par un réseau 3 plan d'éléments longilignes à
haute résistance mécanique de densité sensiblement égale à celle ou plus faible que celle du matériau constituant la plaque, le réseau d'armature
étant posé sur la plaque moulée avec le matériau de ladite plaque encore à l'état plastique et enfoncé dans celui-ci. Conformément à l'invention cet
enfoncement est assuré par un presseur 16 formant un réseau plan d'arêtes espacées. L'invention est applicable à des plaques minces en ciment
pour obtenir un positionnement exact de l'armature dans l'épaisseur de la plaque.
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